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Acta ntim. 343
A les 22* hores del dia 14 de gener de 1932 es 

reuneix el Consell generai del Sindicat de Metges 
de Catalunya, amb assistència dels Drs. Moli, 
Mas i Oliver, Bordalba, Celis, Coll, Gonzàlez, 
Lucaya, Marti, Fontbona, Mestre i Puig, Mestres 
i Miquel, Sureda i Blanes, Mundi, Peyri, vSolé i 
Gustems i Trias i Pujol.

Iian  excusat la seva no assistència els Drs. Co- 
rochan i Sellas.

Oberta la sessió es llegeix i s aprova Tacta de 
Tanterior.

Presideix el Dr. Moli i actua de Secretari el 
Dr. Mas i Oliver.

Seguidament, el senyor President dona pos
sessio al nou conseller, Dr. Fontbona, el qual fou 
designai, per acord de la darrera sessió per a ocu- 
par la vacant produida per la dimissió del doc- 
tor Mas i Puig. El Dr. Moli saluda molt efusiva- 
rnent al Dr. Fontbona, del qual diu que per la 
Leva brillant actuació dins el Consell del Sindicat 
en exercicis anteriors i per la seva valila de tot- 
hom reconeguda confia que la seva col-laboració 
pot esser altament profitosa pel Sindicat en 
aquests moments d’actuació intensissima piena de 
satisfaccions i de responsabilitats. Diu que a més 
de les seves condicions personals, el Dr. Fontbo
na ha estat recentment elegit amb unànime apro- 
vació President del Collegi de Metges de Barce
lona. per la qual cosa el felicita i diu que això 
serà mot in d una més absoluta compenetració 
amb el Collègi d aquesta provincia. Acaba donant 
la més coral benvinguda en noni propi i de tots 
els Companys de Consell, al Dr. Fontbona.

Aquest agraeix les paraules de la presidència 
i el nomenament, amb el qual diu que se l’ha ho- 
norat. fent constar la seva satisfaccio per tro- 
bar-se novament compartint les tasques directives

del Sindicat, car diu que dins Tambient sindicai 
hom s’hi troba a piena satisfaccio. Afegeix que 
pel seu recent nomenament de Président del Col
legi vol fer constar en aquest moment i aprofi- 
tant que hi ha també reunits altres consellers dei 
Sindicat que tenen elevats càrrecs directius en 
els altres Col-legis de Catalunya, que la seva opi
mo és que els Col-legis 110 han d’ésser altra cosa 
que unes filióles més del Sindicat, el qual s’ha 
d’imposar per damunt de tot per la força de la 
seva tasca constructiva que contrasta amb la mis- 
sió en alguns moments violenta i desagradable 
que està actual ment confiada ais Col-legis de Met
tes.o

Aprofita també Tavinentesa per a exposar so- 
merament una idea que amb els pocs dies de la 
seva actuació presidencial se li ha suggerii per 
tal de donar als Col-legis una major eficàcia. Opi
na que si en la futura estructurado professional 
de Catalunya com a résultat de TEstatut han de 
persistir els Col-legis, es procuri que més que es- 
tabi ir una sèrie de disposicions coercitives que 
difícilment menen a res pràctic, es procuri posar 
en el Reglament una disposició per la qual a més 
de les Juntes de Govèrn es creïn una mena de 
Vocals que en podriem dir honorifics, que es tor- 
narien cada quatre 0 sis mesos, amb l’objecte de 
que tots els companvs poguessin viure de prop la 
vida professional amb els sens petits détails que 
molts creuen que 110 transcendeixen. Així, tal ve
gada fent-se càrrec de la necessitai de resoldre i 
evitar aqüestes Unîtes professionals se’ls desvet- 
llaria un esperii de germanor que els inclinarla a 
col-laborar amb tot el seu entusiasme a l’obra de 
millorament de Testament mèdie que s’ha de por
tar a terme des de totes les entitats professionals.

Acaba el Dr. Fontbona, fent constar el seu 
més pregón agraïment per les proves de simpatia


